
 

Vprašanja svetnica Ava Rajh 

 
1. Predlog Združena Skupaj : Za nadzor nad delom občinskega sveta in sodelovanje občank_ov je 

ključno , da se s sprejetimi odločitvami na posamezni seji ,le ti čim prej seznanijo. Zato 

predlagamo, da se takoj po seji Občinskega sveta, objavi osnutek zapisnika, še preden je ta 

potrjen , s ključnimi podatki o sprejemu posameznih sklepov po točkah dnevnega reda.  

Dogovorjeno na 3. redni seji OS in že realizirano za sklepe te seje. 

2. Prosim za spisek vseh delovnih in posvetovalnih skupin , ki so že ustanovljene kot posvetovalno 

telo Župana v skladu s 45.členom Statuta. Prosim za Excelovo tabelo v kateri bodo podatki : ime 

skupine , njen namen datum ustanovitve, njena že izvedena dejavnost in njen plan dela za 

tekoče obdobje. Prav tako finančni del (dodeljena sredstva) za posamezno delovno skupino in 

komu predstavijo svojo dejavnost in kdo to kontrolira. V 69.členu poslovnika so sicer omenjena 

skupna posvetovalna telesa , katerim je potrebno določiti sestavo, naloge in nagrajevanje. 

 

Prilagamo sklepe o ustanovitvi treh delovnih skupin, ki delujejo v tem mandatu in je tudi  naveden  

njihov namen. Za nobeno od teh skupin niso dodeljena posebna finančna  sredstva.  

 

3. Prosim za spisek (v Excelovi tabeli ) trenutne investicije , ki so že v teku, investicije , ki so že 

odobrene v proračunu , ki se še ne izvajajo , ali so že načrtovane. Prosim, da za te investicije 

navedete : njihov namen, v kakšni fazi so, vir financiranja , pri tistih v teku njihovo dosedanjo 

porabo sredstev, predvideni rok oz. datum začetka oz. rok dokončanja. Zaželeno je , da se sproti 

prikazuje poraba sredstev na mesečni, četrtletni ravni.  

O izvrševanju proračuna, izvedbi investicij itd. župan redno poroča na sejah občinskega sveta. 

Ravno tako se na občinskem svetu poroča o izvrševanju proračuna s Polletnim poročilom in 

Zaključnim računom. Član sveta pa ima v skladu s Poslovnikom OS  tudi pravico vpogleda v vse 

spise in gradivo, ki se hrani v arhivu ali pri pristojnih organih občinske uprave, če je to potrebno 

zaradi izvrševanja njegove funkcije v skladu s predpisi, ki urejajo pisarniško poslovanje in 

dokumentarno gradivo.  

Glede priprave in vodenja dodatnih evidenc, pa se je treba zavedati, da je to dodatna obremenitev 

občinske uprave, saj bi tako lahko vsak posamezen član sveta od občinske uprave zahteval 

pripravo informacij na svoj način, kar pa zagotovo ni osnovna naloga in namen  delovanja občinske 

uprave.  

4. Prosim za podatek, kdo je skrbnik naše Občinske spletne strani oz. kdo je odgovoren za ažurno 

objavo vseh podatkov na spletni strani Občine. Prosim za objavo takih dokumentov, ki bodo v 

strojno berljivih formatih ( Zakon o dostopu do informacij …)  

 

Za ažurno objavo na naši spletni strani je zadolžena občinska uprava oz. posamezni uslužbenci, ki 

skrbijo za objave. Večina dokumentov objavljenih na spletni strani so v pdf formatu in zato tudi 

berljivi. Res pa je, da smo nekaj dokumentov objavili kot scane (zato se jih žal ne da z iskalnikom 

pregledovat), ker so še iz obdobja pred 2014 in jih nimamo vseh v pdf formatu. Sproti poskušamo 

te dokumente zamenjati, vendar nam je bila prioriteta obveščenost občanov, zato smo jih začasno 

objavili v obliki scanov. V kolikor vam določeni dokument predstavlja težavo, se lahko takoj 

obrnete na občinsko upravo in bomo poskušali pomagati. 



 

5. Revidiranje izkazov - kdo nam opravlja notranjo revizijo poslovanja – ne nadzorni odbor. Zakaj 

nismo pristopili k reviziji v okviru ZOS?  

 

Notranjo revizijo nam opravlja ponudnik storitve, ki ga vsakokrat izberemo z zbiranjem ponudb 

kot najugodnejšega ponudnika. Pristop k reviziji v okviru ZOS ni obvezen in se zanj nismo odločili. 

 

6. Medobčinsko redarstvo in delovanje oz. nedelovanje inšpektorja. Kako bodo občine 

ustanoviteljice ukrepale in kaj je na tem področju že bilo storjeno?  

 

Vprašanje je precej nejasno, po našem vedenju je inšpektor, sicer po dolgotrajni bolniški, spet na 

delovnem mestu. 

 

7. Predložitev plana dela OS oz. predviden koledar sej – 20.člen Poslovnika ureja časovni plan 

dela OS , 13.člen Poslovnika tudi opredeljuje sodelovanje pri oblikovanju programa dela OS. V 

83.členu pa piše : Svet ob nastopu mandata na predlog župana sprejme program aktov, ki bi 

jih sprejel v tekočem mandatu ????  

              Plan sej ste prejeli na 3. redni seji OS.  

83. člen Poslovnika pa se nanaša predvsem na obravnavo in sprejem splošnih aktov, katerih 

postopki se niso zaključili v prejšnjem mandatu. Na primer, če bi v prejšnjem mandatu prejšnji 

občinski svet obravnaval Odlok zgolj v prvem branju. V tem primeru bi se sedanji občinski svet 

odločal v skladu z 83. členom Poslovnika, torej ali nadaljuje z drugim branjem odloka, ali ponovno 

začne postopek s prvim branjem. 

 

8. Letni program prodaje 80.č člen ZJF, 80.d in 80.h člen ZJF  

 

Ti členi ZJF ne veljajo več, velja Zakon o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 

skupnosti. 

 

9. Seznam javnih naročil za preteklo leto v skladu z 21.člena ZJN-3  

 

Seznam je tako kot vsako leto  objavljen v skladu z javno naročniško zakonodajo. 

 

10. Spisek vseh javnih zavodov ……Posrednih uporabnikov Občine Renče Vogrsko katerih 

ustanovitelj je le ta , z deleži v kapitalu .  

Javni zavodi – Posredni uporabniki proračuna Občine Renče-Vogrsko so: 

- OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče 

- OŠ Kozara 

- Ljudska univerza Nova Gorica 

- Goriška lekarna Nova Gorica 

- Glasbena šola Nova Gorica 

- ZD Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 

- ZD Osnovno varstvo Nova Gorica 

- JZ za gasilsko in reševalno dejavnost Nova Gorica 

- Javni zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina   



Poudarit pa moramo, da pri javnih zavodih ne obstaja delež v kapitalu. Višina sredstev v 

upravljanju pa je vsako leto prikazana v Zaključnem računu Občine. 

11. Imamo spisek vseh društev , neprofitnih organizacij …ki delujejo v naši Občini in so potenciali 

prejemniki pomoči ? Potrebno objaviti na spletni strani Občine.  

 

Vprašanje je precej nejasno »in so potencialni prejemniki pomoči«? Kakšna pomoč? Kaj je 

potrebno objaviti na spletni strani? 

Na spletni strani občine imamo sicer objavljen seznam društev v naši občin, je pa na spletu 

dosegljiv tudi seznam oz. register društev Centralni register društev - Zbirke | OPSI - Odprti 

podatki Slovenije (gov.si) 

 

12. Na katere javne razpise za novo obdobje smo se že prijavili oz pripravljamo dokumentacijo in 
so pokriti tudi s postavkami v proračunu ??  
 

Vse prijave na razpise so vedno pokrite s postavkami v proračunu ali v NRP-ju. Veliko razpisov 

(predvsem EPK) se šele sedaj objavlja in  bomo prijave pripravljali na podlagi pogojev vsakega 

posameznega razpisa. Župan bo OS o tem redno obveščal na sejah OS. 

 

13. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem (Zakon )- Imenovanje komisije 80.c člen ZJF?  

              Ta člen ZJF ne velja več. 

Župan je imenoval komisijo na podlagi 49. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti 

14. Upostavitev ločenega e - naslova na katerega lahko občani_ke pošiljajo svoje predloge in 

pripombe , za večje sodelovanje naših občanov.  

Občani že sedaj pošiljajo svoje predloge in pripombe na občinski info@rence-vogrsko.si. 

Razmišljamo pa o tem, da  dodatno nadgradimo  spletno stran in omogočimo za občane 

oddajanje pripomb, predlogov. 

15. 15. Zanima me, na kakšnih projektih dela za Občino družba SMA d.o.o. , da smo ji v obdobju 

od decembra 2021 do danes nakazali 54.091,56 eur plačila računov. 

SMA d.o.o. je v tem obdobju izvajal dela; Obnova vodovoda Oševljek, ureditev konjeniških, 

kolesarskih, sprehajalnih poti, ureditev zeliščnega vrta (projekt LAS), Ureditev in vzdrževanje poti 

Poti miru. 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 



  



 

Vprašanja svetnik Nedeljko Gregorič 

 

 

 

Župan vsak Proračun in NRP predlaga v luči tega, da se enakomerno vlaga v razvoj vseh  treh KS. V kolikor 

svetnik meni drugače, je dobrodošel, da se s svojim predlogi aktivno vključuje v  pripravo  predlogov 

proračuna in NRP-ja. Zagotovo bo ta  pomoč veliko bolj sledila cilju dobronamernosti ter dobrobiti vseh 

občanov, kot zgolj podajanje trditev, da je NPR razvojno neuravnoteženo zasnovan. 

 
 

 

 

Za vse projekte občin, ki se (so)financirajo tudi iz državnega proračuna velja, da morajo biti sestavni del 

NRP državnega proračuna, podatki pa usklajeni s tistimi v proračunu občine. To pomeni, da v NRP ne 

moremo uvrstiti investicij za katere vemo, da se bodo (so)financirale tudi iz državnega proračuna, če te 

investicije ni tudi v NRP-ju države. Obenem te investicije morajo imeti izdelano vsaj investicijsko 

dokumentacijo. Brez tega se te investicije ne vključuje v NRP. Torej to, da investicija letos ni vključena v 

NRP nikakor ne pomeni, da se z njo tudi ne bo nadaljevalo v tem mandatu ali naslednjih. NRP se dopolnjuje 

vsako leto ob pripravi predloga proračuna. 



 

 

Razlika med NRP-jem in proračunom glede višine prejetih sredstev iz državnega proračuna iz sredstev 

proračuna EU je 1 mio EUR. Ta razlika je v načrtovanih prihodkih iz sredstev Načrta za okrevanje in 

odpornost, za investicijo Kanalizacija Renče-Vogrsko I. faza (v proračunu na kontu 7413). V NRP-ju tega 

zneska nismo upoštevali, ker bo ta znesek šele po izdani odločbi s strani ministrstva, vključen tudi v državni 

proračun oz. NRP. To, da zneska ni v NRP-ju nima nobene posledice, ker se bo vir financiranja zgolj uskladil 

v obstoječem NRP-ju. 

Razlika pri  prihodkih 740 – Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih institucij – v proračunu 555.698 

EUR niso enaki tistim v NRP-ju, ker se v NRP ne vključuje znesek v višini 213.524 EUR (prejeta sredstva iz 

državnega proračuna za uravnoteženje razvitosti občin) in ravno tako ne znesek 20.500 EUR (druga prejeta 

sredstva iz državnega proračuna za tekočo porabo).  

Vsa sredstva bodo porabljena za investicije, ki jih je potrdil občinski svet z Rebalansom 2023. Nadzor nad 

namensko porabo vseh pridobljenih sredstev (EU, državna sredstva) pa opravlja ministrstvo. 

V letih 24 – 26 se EU sredstva ne morejo pojavljati, ker še nimamo nobenih odločb, sklepov o 

sofinanciranju v naslednjih letih. Ko bomo te odločbe prejeli, se bodo viri financiranja v NRP-jih uskladili.  

 

NRP OB201-19-0022 Ureditev ceste R3-615/5740 VD-Gornji Miren od km 2+135 do km 2+840 je vezan na 

istoimenski projekt, kjer je Občina z DRSi-jem podpisala sporazum o sofinanciranju investicije v katerem 

so določeni takšni pogoji.  Torej je ta naziv v NRP-ju nujen. 

 

 

 



 

Že odgovorjeno na 3. redni seji OS. 

 

 

Projekte oziroma investicijske aktivnosti se lahko združuje v program (ena šifra v NRP), kadar gre za več 
podobnih investicij ali za smiselno povezane posamične aktivnosti manjših vrednosti oziroma aktivnosti, 
ki so po vsebini, zasnovi in obsegu zaključena celota.  
Postavka v NRP-ju ima naziv Projekti LAS (področje 18) kar pomeni, da v to postavko vključujemo različne 

(manjše) proračunske postavke za potrebe prijav na LAS razpise, kjer je vedno pogoj, da so sredstva 

načrtovana tudi v NRP-ju. 

 

 

 
Kot je bilo tudi ob predstavitvi in obravnavi predloga Rebalansa za leto 2023 večkrat omenjeno, je letošnje 
leto glede razpoložljivih sredstev izredno omejeno. V letošnjem letu moramo dokončati največjo 
investicijo v zgodovini občini, zato je za druge projekte in investicije izvajanje omejeno na razpoložljiva 
sredstva. Tudi zaradi tega upamo na konstruktivno sodelovanje vseh svetnikov in svetnic, saj seznam stvari 
kaj bi se še lahko izvedlo, je dolg. In tudi župan in občinska uprava bi želela izvesti čim več investicij, vendar 
je potrebno upoštevati razpoložljiva sredstva. 
To, da v NRP-ju ni nekega projekta pa ne pomeni nujno, da se te investicije v tem mandatu ne bodo izvedle.  
Naj poudarimo, da se NRP dopolnjuje vsako leto ob pripravi predloga proračuna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vprašanja svetnik Marko Furlan 
 
 
- Marko Furlan vpraša, koliko so letni stroški in prihodki polnilnic za električne avtomobile 
 
 
Za dve obstoječi električni polnilnici (Bukovica in Renče) imamo sklenjeno pogodbo s podjetjem Petrol za 
letni strošek vzdrževanja in upravljanja cca. 880 €. V zaključni fazi je še postavitev polnilnice pred ZD 
Vogrsko, nato bomo v to vzdrževanje in upravljanje dodali še tretjo polnilnico. 
Prihodkov trenutno ni, saj je v večini občin po Sloveniji polnjenje za uporabnike zaenkrat še brezplačno. 
 
 
- Marko Furlan vpraša, kdaj bo urejeno kontejnersko mesto pri Jack Baru v Bukovici, saj je bila 

pobuda večkrat podana.  
 
V letošnjem letu je predvideno urejanje ekoloških otokov v občini. Prednost bodo imeli tisti, ki imajo 
urejeno lastništvo parcele pod ekološkim otokom in tisti, katere urejanje je predlagal izvajalec javne 
službe. V primeru kontejnerskega mesta pri Jack baru je lastništvo z nakup objekta nekdanje trgovine 
Šampionka, prešlo na občino, kar nam omogoča, da ekološki otok postavimo do konca leta 2023.  
 
 
 
 
 
 
 
Župan in občinska uprava 

 

 


